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Protokół nr XI/15 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 27 sierpnia 2015r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 14:00 do około 16:20. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, burmistrza Pana Pawła Wójcika, członka zarządu 

Powiatu Kieleckiego Marka Kwietnia oraz mieszkańców miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XI sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 27 sierpnia 2015r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołów z IX i X sesji 

 

Protokoły z IX i X sesji zostały przyjęte jednogłośnie, 15 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XI sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. 

bezpieczeństwa i zarządzania kryzysowego. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad IX sesji 

 

Burmistrz poprosił o dołączenie do proponowanego porządku obrad jednego projektu 

uchwały w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Chmielnik, a Gminą Kielce, 

ponieważ sprawa ta wynikła dość niespodziewanie, gdy już materiały na sesję były gotowe,  

a nie ma co tego tematu odwlekać. 

 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest „Za” wprowadzeniem dodatkowego projektu uchwały 

w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Chmielnik, a Gminą Kielce jako 

podpunkt „g” w punkcie „3” ? 
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ZA przyjęciem dodatkowego projektu uchwały głosowało 15 radnych (15 radnych było 

obecnych na sali obrad). Zmiana została przyjęte bezwzględną większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radni obecni na XI sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z IX i X sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia skargi Państwa M. i K.P. , 

b) stwierdzenia nieważności uchwały Rady Miejskiej w Chmielniku Nr 

XXXIV/321/2010 z dnia 28 stycznia 2010 roku w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Śladków Mały i części sołectwa Śladków 

Duży, gmina Chmielnik, 

c) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej 

Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 

2015 roku, 

d) zmian siedzib obwodowych komisji wyborczych, 

e) zmian do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik, 

f) zmiany uchwały nr XXIII/296/2005 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 15 września 

2005 roku w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy dla Osób  

z Zaburzeniami Psychicznymi i Niepełnosprawnych Intelektualnie w Chmielniku, 

g) zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Chmielnik, a Gminą Kielce, 

h) wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik, 

i) wydzierżawienia zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Łagiewniki, 

stanowiącej własność Gminy Chmielnik, 

j) regulaminu korzystania z terenu rekreacyjno – wypoczynkowego przy ul. Kwiatowej 

w Chmielniku, 

k) regulaminu korzystania z parku miejskiego wraz z siłownią zewnętrzną i placem 

zabaw pomiędzy ulicami Dygasińskiego i Żeromskiego w Chmielniku,  

l) wskazania miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, 

m) zmiany uchwały nr XXI/167/2012 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 21 sierpnia 

2012 r. w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez przewoźników 

z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik,  

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2015 – 2030, 

o) zmian budżetu na 2015 rok, 

4. Interpelacje radnych. 
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5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad.  

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz powiedział, że wszyscy radni otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu za  

I półrocze 2015 roku. Wydaje się, że budżet jest wykonywany w sposób dobry, 

odpowiedzialny i taki jak był zakładany na samym początku, gdzie zwracał uwagę na to,  

że będzie on w pewien sposób przygotowywany pod perspektywę finansową głównie roku 

2016. Przy założeniu, że każdego miesiąca uda się zaoszczędzić między 200 tys. zł, a 300 tys. 

zł, to na koniec roku dałoby to kwotę nawet 2,5 mln zł. Oszczędności te byłyby w części 

przeznaczone na spłatę zadłużenia. Miało tak być, ale sytuacje pojawiające się w trakcie roku 

budżetowego nigdy nie są do przewidzenia np. w dzisiejszych zmianach do budżetu jest tego 

doskonały przykład. Z przyczyn różnych, które są obecnie badane przez instytucję audytującą 

nasz Urząd. Gmina została zobligowana do zwrotu ponad 900 tys. zł do Urzędu 

Marszałkowskiego. Jeśli doliczy się do tego kwestie odszkodowawcze i nierozliczoną 

subwencję, to da to kwotę ponad 2 mln zł, czyli tyle ile zostało zaplanowane  

do zaoszczędzenia.  

Nie jest najgorzej, Urząd pracuje nad utrzymaniem płynności, stabilności i ten 

założony cel i zamiar jakim jest przygotowanie się do nadchodzących projektów, ażeby go 

zrealizować.  

W zanadrzu jest zaplanowane w budżecie na ten rok zaciągnięcie kredytu. Być może trzeba 

będzie taki ruch wykonać. Paweł Wójcik powiedział, że skoro jest oszczędniej i inaczej, to nie 

znaczy, że nie stać nas na nic. Gmina musi się rozwijać, funkcjonować, realizować zadania, 

także te nieplanowane.  

Jeżeli chodzi o bezrobocie, to wiadomo jest to temat rzeka, ale powoli wdrażane są przyznane  

środki z Urzędu Pracy. Sukcesywnie w miarę ich otrzymywania będą realizowane różnego 

rodzaju formy zatrudnienia. Osoby, które wcześniej podjęły pracę, a z braku zapewnienia 

dofinansowania musiały ją przerwać, teraz do niej wrócą, żeby dopracować do wymaganego 

okresu. Jeżeli tylko pojawią się dla nas nowe środki to od razu zostaną przeznaczone na walkę 

z bezrobociem dla tych najbardziej potrzebujących, ale nie usypia to czujności i Urząd czyni 

wszelkie starania, trwają rozmowy, żeby zaczynać, realizować zatrudnienie poza 

administracją, czyli to do czego został powołany Wydział Rozwoju Gospodarczego.  

Pracownicy tego Wydziału,  prowadzą rozmowy z partnerami zainteresowanymi współpracą. 

Jest szansa, że sprawy zatrudnienia poza administracją też będą realizowane.               

Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o sprawy szeroko rozumianej polityki 

mieszkaniowej, ich „wyprostowanie” - temat bardzo drażliwy, wzbudzający ogromne 

kontrowersje, to zostało to zrobione od nowa. Komisja mieszkaniowa zaopiniowała wszystkie 

wnioski o przydział lokalu, każdą osobę, rodzinę członkowie komisji odwiedzili. Zostało to 

wykonane w sposób bardzo dobry, rzetelny i profesjonalny. Na pewno nie uniknie się uwag  

w tym temacie, ale widać jest zmianę. W najbliższym czasie będą podejmowane już 

konkretne decyzje jeśli chodzi przydział mieszkań. Paweł Wójcik podziękował Komisji 

Mieszkaniowej za ogrom pracy jaki wykonała.  
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Burmistrz poinformował, że odbyły się Gminne Dożynki w Holendrach. Nie chce się 

powtarzać, bo wszyscy ci, którzy uczestniczyli w tym wydarzeniu doskonale wiedzą, jak taka 

mała społeczność może zorganizować tak fantastyczną imprezę. Zostanie to na długo  

w pamięci wszystkich, sama wizyta ambasadora Królestwa Niderlandów wywołała w całym 

Województwie poruszenie, wszyscy goście byli zachwyceni i na pewno dożynki te dzięki 

swojej specyfice przejdą do historii. W niedzielę odbędą się dożynki powiatowe, na które 

pojedzie zwycięski wieniec i delegacja ze Śladkowa Dużego. 

Po raz pierwszy odbył się u nas gminny turniej sołtysów. Kto był, ten widział,  

że po ciężkiej pracy, dożynkach można było z humorem i przymrużeniem oka pobawić się. 

Wygrało sołectwo Grabowiec. 

Pierwszy września to oczywiście początek nowego roku szkolnego. W pewien sposób będzie 

to rok eksperymentalny, bo po reorganizacji i z nowymi dyrektorami w niektórych 

placówkach. Poprawiając infrastrukturę szkół dokonane zostały remonty za dosyć znaczną 

kwotę, która nie do końca była zaplanowana w budżecie, ale udało się ją wygospodarować. 

Zakupiony został nowy samochód, który głównie będzie służył dzieciom i młodzieży z terenu 

naszej gminy.  

Planowany jest remont boisk przy Szkole Podstawowej w Chmielniku. Trwają prace 

konserwacyjne, uporządkowania koryta rzeki Wschodniej (od wielu lat nie było to 

robione).Zadanie to jest realizowane również dzięki Panu Piotrowi Żołądkowi z Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego, który wspomógł to przedsięwzięcie. 

Burmistrz poinformował, że od 4 września do Sędziejowic, Śladkowa Dużego i Zrecz 

Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacji w Kielcach uruchamia linie autobusowe. 

Miejscowości te będą już bezpośrednio skomunikowane z Kielcami. W przyszłym tygodniu  

w tych miejscowościach odbędą się spotkania z mieszkańcami, po to, żeby uświadomić,  

że nie jest to już na zawsze, tylko są to linie komercyjne i to mieszkańcy muszą pomóc 

samorządowi w ich utrzymaniu poprzez korzystanie z nich.  

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) rozpatrzenia skargi Państwa M. i K. P. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku powiedział, że sprawa ta ma wiele wątków, 

Państwo P. mają w pewnych kwestiach sporo racji. Problemy, które sygnalizują  

i zgłaszają do Urzędu, w miarę możliwości samorząd będzie starał się rozwiązywać. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie do uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi Państwa P.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/82/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi Państwa M.  

i K. P. głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW nie było, 1 osoba WSTRZYMAŁA się od 

głosu. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 
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b) stwierdzenia nieważności uchwały Rady Miejskiej w Chmielniku Nr XXXIV/321/2010 

z dnia 28 stycznia 2010 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Śladków Mały i części sołectwa Śladków Duży, gmina Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Pawła Wójcika - Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik oraz Wojciecha Chłopka – radcy prawnego Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/83/2015 w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Rady 

Miejskiej w Chmielniku Nr XXXIV/321/2010 z dnia 28 stycznia 2010 roku w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Śladków Mały i części 

sołectwa Śladków Duży, gmina Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Olesińskiemu. 

 

c) utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej 

Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 2015 

roku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/84/2015 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów 

głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej 

Polskiej, zarządzonych na dzień 25 października 2015 roku głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) zmian siedzib obwodowych komisji wyborczych 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  
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ZA podjęciem uchwały nr XI/85/2015 w sprawie zmian siedzib obwodowych komisji 

wyborczych głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Od tej pory obrady prowadził Sławomir Wójcik Przewodniczący Rady. 

 

e) zmian do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik 

 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Sławomira Wójcika – Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Chmielniku. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/86/2015 w sprawie zmian do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik 

głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Olesińskiemu 

 

f) zmiany uchwały nr XXIII/296/2005 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 15 września 2005 

roku w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy dla Osób z Zaburzeniami 

Psychicznymi i Niepełnosprawnych Intelektualnie w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Pawła Wójcika - Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/87/2015 w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/296/2005 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 15 września 2005 roku w sprawie utworzenia 

Środowiskowego Domu Samopomocy dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi  

i Niepełnosprawnych Intelektualnie w Chmielniku głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

g) zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą Chmielnik, a Gminą Kielce 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Stanisława Kwietnia – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/88/2015 w sprawie zamiany nieruchomości pomiędzy Gminą 

Chmielnik, a Gminą Kielce głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

h) wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Stanisława Kwietnia – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/89/2015 w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących 

własność Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW   

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

i) wydzierżawienia zabudowanej nieruchomości położonej w obrębie Łagiewniki, stanowiącej 

własność Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Stanisława Kwietnia – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/90/2015 w sprawie wydzierżawienia zabudowanej 

nieruchomości położonej w obrębie Łagiewniki, stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Od tej pory obrady prowadził Sławomir Wójcik Przewodniczący Rady. 

 

j) regulaminu korzystania z terenu rekreacyjno – wypoczynkowego przy ul. Kwiatowej  

w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik. 
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Radni przed sesją otrzymali poprawki zgłoszone przez Komisję Oświaty, Kultury oraz 

Zdrowia i Spraw Społecznych do projektu uchwały, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/91/2015 w sprawie regulaminu korzystania z terenu rekreacyjno 

– wypoczynkowego przy ul. Kwiatowej w Chmielniku głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

k) regulaminu korzystania z parku miejskiego wraz z siłownią zewnętrzną i placem zabaw 

pomiędzy ulicami Dygasińskiego i Żeromskiego w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik. 

 

Radni przed sesją otrzymali poprawki zgłoszone do projektu przez Komisję Oświaty, Kultury 

oraz Zdrowia i Spraw Społecznych, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/92/2015 w sprawie regulaminu korzystania z parku miejskiego 

wraz z siłownią zewnętrzną i placem zabaw pomiędzy ulicami Dygasińskiego i Żeromskiego 

w Chmielniku głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Olesińskiemu. 

 

l) wskazania miejsc lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/93/2015 w sprawie wskazania miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 
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m) zmiany uchwały nr XXI/167/2012 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 21 sierpnia 2012r. 

w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez przewoźników z przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/94/2015 w sprawie zmiany uchwały nr XXI/167/2012 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 21 sierpnia 2012r. w sprawie określenia przystanków oraz 

zasad korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Od tej pory obrady prowadził Sławomir Wójcik Przewodniczący Rady. 

 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2015 – 2030 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Anetę Gołębiowską – Zastępcę Skarbnika Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/95/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chmielnik na lata 2015 – 2030 głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

o) zmian budżetu na 2015 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Anetę Gołębiowską – Zastępcę Skarbnika Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu Zastępca Skarbnika wniosła poprawkę, do której nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XI/96/2015 w sprawie zmian budżetu na 2015 rok głosowało 15 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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4. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że winny jest odpowiedź na interpelację z dnia 11 czerwca 

2015 roku radnemu Grzegorzowi Wesołowskiemu. Zgodnie z prośbą skierował sprawę na 

Komisję Rewizyjną w wyniku czego powstał protokół, który odczytał.  

Następnie Sławomir Wójcik powiedział, że zgodnie ze Statutem poddaje ten protokół pod 

głosowanie Radzie Miejskiej.  

Zapytał kto jest ZA przyjęciem protokołu Komisji Rewizyjnej. ZA przyjęciem protokołu 

głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW nie było. 1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu. 

Przewodniczący Rady wręczył (za pokwitowaniem odbioru) radnemu Grzegorzowi 

Wesołowskiemu protokół Komisji Rewizyjnej jako odpowiedź na interpelację z dnia  

11 czerwca 2015 roku. 

 

Radny Jan Chruścicki zapytał, gdzie należy zgłaszać powstałe w gospodarstwach  

straty w wyniku suszy? 

 

Stanisław Kwiecień powiedział, że będzie możliwość składania wniosków do Urzędu. Dzisiaj  

z Ministerstwa przyszło pismo o ujęcie w ramach tych szkód suszowych gruntów łąk  

i pastwisk. Nie ujęto w ogóle zbóż, ponieważ zostały już skoszone, a komisja szacuje stan jaki 

jest na gruncie, więc nie ma możliwości oceny strat. Objęte są natomiast uprawy takie jak: 

ziemniaki, kukurydza na ziarno i na kiszonkę, warzywa, krzewy, rośliny strączkowe  

i wspomniane wcześniej łąki i pastwiska. Gmina wystąpi do Ministerstwa Rolnictwa  

z pismem o uznanie strat jeżeli chodzi o drzewa owocowe, a jaki będzie efekt trudno 

powiedzieć. Dzisiaj sołtysi otrzymali stosowne informacje w tej sprawie, są one również na 

stronie internetowej. Gmina ma czas do 4 września do oszacowania strat powstałych  

w wyniku suszy. Naczelnik Wydziału Rolnictwa zaznaczył, żeby uznać za szkodę musi być 

strat w uprawie na poziomie  minimum 30% w gospodarstwie.  Czyli jak ktoś ma 15 ha 

gospodarstwo, to strat musi być około 4,5 ha.  

 

Paweł Wysocki – Sołtys Lubani zapytał czy te 30% strat to w areale ma być, czy  

w produkcji? 

 

Stanisław Kwiecień odpowiedział, że w areale i poprosił o poinformowanie o tym wszystkich, 

których się to może tyczyć. 

 

Radna Agnieszka Lenartowicz podziękowała Staroście Markowi Kwietniowi za wykonanie 

nawierzchni na cmentarzu parafialnym w Sędziejowicach. 

 

5. Sprawy różne          

 

M. K. – mieszkaniec Chmielnika powiedział, że na początku marca chciał złożyć podanie do 

burmistrza, ale burmistrz stwierdził, że od niego podań nie przyjmuje. W związku z tym 

złożył skargę, że burmistrz nie respektuje prawa i nie chciał przyjąć podania, a teraz chce 

wiedzieć, kiedy ta skarga zostanie rozpatrzona? 
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Adam Pietrzyk – inspektor ds. bezpieczeństwa i zarządzania kryzysowego odpowiedział,  

że skarga ta nie zostanie rozpatrzona przez Radę Miejską, ponieważ w tej sprawie toczy się 

postępowanie administracyjne, a zgodnie z Kodeksem Postępowania Administracyjnego 

jeżeli w danej sprawie toczy się postępowanie administracyjne taką skargę należy przekazać 

do organu (czyli w tym przypadku burmistrza), który prowadzi to postępowanie i tak też 

zostało zrobione.  

 

Pan M. K. powiedział, że wczoraj był w Urzędzie Wojewódzkim i skargi tam nie ma. Zapytał 

czy fakt nie przyjęcia podania dołącza się do akt sprawy? To nie jest skarga na toczące się 

postępowanie tylko na fakt, że burmistrz nie chce od niego, ani jego rodziny przyjąć podania 

– człowiek Prawa i Sprawiedliwości – musiał wysłać pismo pocztą. 

 

Pani J. G. – mieszkanka Chmielnika powiedziała, że burmistrz nie wszystkich „uważa”, 

stwierdziła, że ją „zniszczył i zdeptał, ale informuje go, że jeszcze żyje”. Pani G. zapytała 

burmistrza co planuje z pracownicą Urzędu Panią Wójtowicz – żeby ją „zniszczyć”, nie dać 

jej mieszkania, bo kto inny jest w kolejce?  

Pani J. G. stwierdziła, że Pan Paweł Wójcik nie jest człowiekiem i nie powinien być 

Burmistrzem. Potrzeba jest ludzi z sercem, żeby przyjmowano podania  

i wysłuchano ludzi.  

Następnie Pani G. zwróciła się do Przewodniczącego Rady i powiedziała,  

że on jeszcze o wszystkim nie wie. 

 

Sławomir Wójcik powiedział, że wszystko wie, rozmawiał z Panią G. wiele razy,  

prosił ją, żeby wpuściła komisję mieszkaniową, żeby rozwiązać tą sprawę, ale Pani G. nie 

chce nikogo wpuścić.  

 

Pani J. G. powiedziała, że komisja ma zdjęcia i stwierdziła, że „wam chodzi  

o to, żeby mnie zdeptać, wyprowadzić do Łagiewnik, albo zostawić w nieludzkich warunkach 

mieszkaniowych. Burmistrz Zatorski dopuścił do takiego zniszczenia mieszkania, a teraz to 

samo robi Pan Wójcik… Tamten chociaż nie niszczył ludzi i podania przyjmował.”    

 

Pan S. Ż. poprosił wszystkich o przestrzeganie nadal przepisów przeciwpożarowych, chociaż 

jest to jeszcze okres grillowania itp. ale zaczęło dochodzić do pożarów lasów.  

 

Piotr Mikuśkiewicz Sołtys Ciecierz zapytał, czy udało się wyegzekwować od firmy 

EKOPLON kwotę 700 tys. zł, jeżeli nie, to na jakim etapie jest ta sprawa? 

 

Mariusz Ściana odpowiedział, że jest naliczona kara za nielegalną wycinkę drzew kwoty 

około 690 tys. zł. 31 lipca została podpisana decyzja w tej sprawie, zgodnie z obowiązującymi 

przepisami firma Ekoplon złożyła odwołanie do Samorządowego Kolegium Odwoławczego. 

Całość dokumentacji w tej sprawie została przekazana do w/w instytucji, która obecnie 

rozpatruje tą sprawę. 

 



12 
 

Pan M. K. stwierdził, że nie uzyskał odpowiedzi na wcześniejsze pytanie. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że odpowiedź została udzielona.  

 

Pan M. K. powiedział, że w Urzędzie Wojewódzkim nie ma jego skargi, co można sprawdzić. 

 

Adam Pietrzyk powiedział, że Pan M. K.  złożył skargę do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, a Przewodniczący Rady ma obowiązek przekazać taką skargę według właściwości 

do organu, który prowadzi postępowanie administracyjne w danej sprawie. Konkretnie chodzi 

o dowód osobisty, a w tych sprawach decyzje wydaje Burmistrz. 

 

Pan M. K. powiedział, że tu nie chodzi o dowód osobisty tylko o to, że burmistrz nie przyjął 

od niego podania. 

 

Adam Pietrzyk odpowiedział, że sprawy te są ze sobą ściśle powiązane.  

 

M. K. zapytał Pawła Wójcika co stwierdził Wojewoda? 

 

Burmistrz poprosił, żeby Pan K. nie używał słów obraźliwych pod jego adresem, bo jeśli tak 

będzie dalej, to już prywatnie będą toczyć spór. Natomiast jeśli ma jakieś uwagi co do 

prowadzenia przez Urząd spraw, niech kontaktuje się z kancelarią prawną, która reprezentuje 

Urząd.  

 

Pan M. K. zapytał Pawła Wójcika w jaki sposób go obraził?  

 

Jolanta Rybczyk – Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chmielniku zaprosiła wszystkich na XI 

Festyn na Rzecz pomocy Szpitalowi, który odbędzie się 13 września 2015 roku o godz. 16:00, 

Dyrektor Szpitala przedstawiła  obecną wygląda sytuację Szpitala w Chmielniku. 

 

Przewodniczący Rady podziękował za zaproszenie i powiedział, że jak co roku samorząd 

włącza się aktywnie w organizację festynu i sam zachęcał do wzięcia udziału w tym 

wydarzeniu. 

 

Marek Kwiecień – Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego powiedział, że rzeczywiście 

sytuacja Szpitala jest trudna. Starostwo na każdą prośbę udziela pożyczki tej jednostce,  

ale i tak ich spłata będzie umorzona. Szpital w Chmielniku jest i musi nadal być, dlatego 

zachęca wszystkich do przyjścia na festyn i wzięcia udziału we wszystkich zorganizowanych 

przez Panią Dyrektor ze swoim zespołem oraz Przewodniczącego Rady akcjach mających na 

celu pomoc Szpitalowi. 

Marek Kwiecień zaprosił również obecnych na dożynki powiatowe do Nowin. 

 

Stanisław Kwiecień uzupełniając swoją wcześniejszą wypowiedź powiedział, że są różne 

przypadki, w jednych uprawach jest 70% strat w innych 50% itd., z tego wyciąga się średnią, 

która musi dać 30%, żeby spełnić warunki. 
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Ewelina Poniewierka Sołtys Lip i Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej odnosząc się do 

wypowiedzi Pani J. G. powiedziała, że Pani ta stara się o mieszkanie,  

ale komisja nie mogła poddać weryfikacji warunków panujących w mieszkaniu Pani G. 

 

Pani J. G. powiedziała, że sama Pani Poniewierka powiedziała, że zdjęcia będą 

odzwierciedleniem warunków. Zdjęcia zostały zrobione, widział je Burmistrz, 

Przewodniczący Rady. Robione są przeszkody, żeby wyrzucić ją i wywieźć do Łagiewnik jak 

to powiedział burmistrz „Pani chce mieszkanie, jak ja Pani dam mieszkanie to się Pani 

wszystkiego odechce - i odechciało się w pokoju Pana Burmistrza 17 czerwca”. 

 

W tym momencie wywiązała się niekontrolowana dyskusja. 

 

Po opanowaniu sytuacji Przewodniczący Rady poinformował, że we wrześniu będzie 

kontynuowana akcja odwiedzenia każdego sołectwa (pozostało jeszcze 7) przez radnych. 

 

Sławomir Wójcik powiedział, że zakończył się nabór do szkół ponadgimnazjalnych. 

W tej chwili jest ponad 90 uczniów do klas I, co w obecnych warunkach demograficznych 

jest dość dużo. Trwa również nabór do szkół dla dorosłych, szkoły te są bezpłatne, zajęcia 

będą odbywać się w systemie sobotnio - niedzielnym, w związku z tym gdyby ktoś chciał, to 

do 15 września można się zgłaszać.  

 

Sołtys Lubani zaprosił wszystkich na 20 września 2015 roku na „V Jarmark Koński” 

          

 

6. Zakończenie obrad 

 

Z powodu wyczerpania porządku XI sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 27 sierpnia 2015 roku. 

 

 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 


